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- Oddajemy do dyspozycji mieszkańców kolejne wyremontowane drogi, które przeszły kompleksowe modernizacje. Dziękuję radnym Rady Miejskiej w
Starachowicach Paniom Agnieszce Hedzie i Monice Nowak, które sygnalizują potrzeby mieszkańców tej części miasta. Cieszę się, że mogliśmy spełnić oczekiwania
mieszkańców. Udało nam się również pozyskać znaczne dofinansowanie zewnętrzne z Programu Inwestycji Strategicznych w wysokości 95%- mówił Prezydent
Marek Materek.

November 8, 2023

Osiedle Lubianka pięknieje

Na osiedlu Lubianka zakończyły się remonty kolejnych oczekiwanych przez mieszkańców dróg. Tym razem nowe nawierzchnie pojawiły się na ul. Kpt.
Mariańskiego, Wąsika-Kowalskiego, Por. Robota oraz Ignacego Zaczkiewicza. Swojego zadowolenia nie ukrywają mieszkańcy, którzy pojawili się na konferencji
prasowej Prezydenta Miasta Marka Materka.



Na każdej z wymienionych ulic w ramach prac wykonane zostały nawierzchnie i chodniki z betonowej kostki brukowej, zjazdy do posesji, kanalizacja deszczowa,
aranżacja elementów zieleni oraz roboty porządkowe.

- W ramach inwestycji wykonaliśmy 900 metrów dróg w czterech odcinkach. Do tego wykonaliśmy 240 metrów bieżących kanalizacji deszczowej oraz 560 metrów
wodociągu. Współpraca z Urzędem Miasta przebiegała wzorcowo co pozwoliło zakończyć prace w wyznaczonym terminie – podkreślał przedstawiciel firmy
DROMAR Jakub Bożek.



Swojego zadowolenia nie ukrywali mieszkańcy tej części osiedla Lubianka – Dziękujemy za te remonty. Szczególne podziękowania dla Prezydenta Materka.
Wykonawca bardzo dobrze się spisał mimo trudnego terenu w jakim przyszło mu pracować.



Na dobrą współpracę z Prezydentem w sprawie remontów dróg wskazywały radne Rady Miejskiej obecne na konferencji prasowej.

- Na początku kadencji mieszkańcy prosili o wykonanie tej inwestycji. Cieszę się, że Prezydent wysłuchał naszych próśb i kolejne ulice na osiedlu Lubianka zostały
wykonane. Dziś mieszkańcy mogą korzystać z komfortowych dróg i chodników- powiedziała Monika Nowak.

- Cieszę się, że problemy mieszkańców zostały zrealizowane. Prezydent Materek nie obiecuje, ale działa. To ważne dla nas samorządowców jak i mieszkańców.
Osiedle się zmienia, uliczka za uliczką. Pięknie to wygląda razem z rewitalizowaną Lubianką. Liczę, że w kolejnych latach będziemy remontować następne ulice z
tego terenu – podkreślała Agnieszka Cheda.

Warto wspomnieć, że na osiedlu Południe trwają również prace odbiorowe przy ul. Ustronie, gdzie także wykonano kompleksową modernizację drogi.
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April 16, 2025

W hołdzie harcerskiej tradycji

Do 22 czerwca w muzealnej "Galerii w Wieży" możecie Państwo oglądać niezwykłą wystawę harcerskiej historii. "100 lat Hufca ZHP w Starachowicach" to tytuł wspomnieniowego wernisażu, który wpisany jest w
obchody jubileuszu stulecia harcerstwa w naszym mieście.

Więcej...

April 16, 2025

Rocznica Zbrodni Katyńskiej

Starachowiczanie uczcili pamięć 85. rocznicy Zbrodni Katyńskiej. W kolejną rocznicę tych tragicznych wydarzeń złożono hołd ofiarom zbrodni. W miejskich uroczystościach samorząd reprezentowali Zastępca
Prezydenta Miasta Elżbieta Gralec oraz radni miejscy.

Więcej...

April 16, 2025

Żelazne Gody Państwa Rusinów

Państwo Janina i Lucjan Rusinowie świętowali swoje Żelazne Gody. Starachowiczanie mają za sobą już 65 lat wspólnego życia małżeńskiego. Z tej okazji w obecności Prezydenta Miasta Marka Materka odnowili oni
swoją przysięgę małżeńską.

Więcej...

April 16, 2025

Poznaliśmy raport o stanie uzależnień cyfrowych

Znamy już wyniki anonimowej ankiety przeprowadzonej wśród uczniów starachowickich szkół podstawowych. 20 pytań, 578 uczniów i 8 szkół podstawowych - to najważniejsze liczby raportu, który jest
podsumowaniem ankiety dotyczącej uzależnień cyfrowych. Tylko u nas publikujemy ten raport. Zachęcamy do lektury!

Więcej...


